

**KEJOHANAN GOLF
PIALA KETUA PENGARAH JABATAN PENDIDIKAN POLITEKNIK
DAN
PIALA YDP MAJLIS SUKAN POLITEKNIK
(GRAND FINALE)
BUKIT JAWI GOLF CLUB, PULAU PINANG
20 DISEMBER 2015**

Kejohanan Golf Grand Finale Piala Ketua Pengarah Jabatan Pendidikan Politeknik dan Piala YDP Majlis Sukan Politeknik diadakan di Bukit Jawi Golf Club, dan Politeknik Sultan Azlan Shah (PSAS) sebagai penganjur kejohanan ini. Bagi kejohanan kali ini hampir semua politeknik menghantar penyertaan bagi kategori pelajar serta juga staf dan ini menunjukkan sukan golf semakin popular bagi warga politeknik malaysia. Sebagaimana kejohanan-kejohanan sebelum ini, kategori-kategori yang dipertandingkan adalah kategori VIP, Staf dan juga pelajar.

Bagi kategori pelajar berikut adalah pencapaian pelajar pada kejohanan kali ini:

Kategori Pelajar Lelaki

Nama	Jabatan	Semester	Pencapaian
Aaron Wee Ching Fatt	JKM	2	Ke-4
Mohamad Faiz Bin Mohamad Rasid	JKM	6	Ke-8
Ahamad Afif Bin Ahmad Anuar	JKM	6	Ke-10
Amirul Aizuddin Bin Mohd Yunus	JRKV	1	Ke-11

Pada kejohanan kali ini Politeknik Ibrahim Sultan menghantar 4 orang peserta bagi kategori lelaki terdiri dari pelajar semester 1, semester 2 & semester 6. Kesemua pemain bermain dengan baik dalam kejohanan kali ini. Hadiah bagi kategori Pelajar Lelaki adalah sehingga tempat ke-8 dan disampaikan oleh Timbalan Ketua Pengarah (Operasi), Jabatan Pendidikan Politeknik. Diharap pemain pelapis dari semester 1 & semester 2 dapat meneruskan kecemerlangan ini.

Kategori Pelajar Perempuan

Nama	Jabatan	Semester	Pencapaian
Nadzirah Binti Rozaimi	JKM	6	Naib Johan

Pada kejohanan kali ini Politeknik Ibrahim Sultan hanya menghantar satu-satunya peserta bagi kategori pelajar perempuan iaitu Nadzirah Binti Rozaimi, beliau merupakan

pelajar semester 6 dan merupakan pemain golf wanita utama bagi Politeknik Ibrahim Sultan. Hadiah disampaikan oleh Pengarah, Politeknik Sultan Haji Ahmad Shah.

Politeknik Ibrahim Sultan telah berjaya muncul sebagai Pemenang Piala YDP Majlis Sukan Politeknik pada kejohanan golf kali ini sekaligus membawa pulang Piala Pusingan serta piala iringan. Politeknik Ibrahim Sultan mengumpul jumlah mata melalui 4 orang pemain yang mengumpul mata tertinggi iaitu Nadzirah, Aaron Wee, Mohamad Faiz dan Ahmad Afif sekaligus merampas kejuaraan yang sebelum ini disandang oleh Politeknik Merlimau. Hadiah telah disampaikan oleh Pengarah, Politeknik Sultan Azlan Shah.

Tahniah Buat Pasukan Golf PIS!



